## ※ 停車場通告※ 新世界大廈停車場

敬啟者:

## 【2025年12月31日新年除夕的特別交通及運輸安排】

根據運輸署公告,視乎實際情況,以下道路或會由 2025 年 12 月 31 日晚上7時起封閉,禁止所有車輛駛入,直至道路重開為止:

▶ 介乎下亞厘畢道與德輔道中的雪廠街;

有關 2025 年 12 月 31 日新年除夕的特別交通及運輸安排的詳情,請參閱運輸署公告。

此致

中環新世界大廈停車場用戶

富城停車場管理有限公司 2025年12月31日

Date

31 December 2025

To

Users of New World Tower Car Park

## [SPECIAL TRAFFIC AND TRANSPORT ARRANGEMENTS FOR NEW YEAR'S EVE ON 31 DECEMBER 2025]

Dear Patron(s),

According to the transport department notice, depending on the actual situation, the following roads may be closed to all vehicular traffic from 7:00 pm on 31 December 2025 until the re-opening of road sections:

The section of Ice House Street between Lower Albert Road and Des Voeux Road Central;

Please visit Transport Department Notice for details about the special traffic and transport arrangement for New Year's Eve on 31 December 2025.

Yours faithfully, Urban Parking Limited



NWT-N009-25

物業管理公司牌照號碼 PMC Licence No.: C-981530

